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Esittelijä Vammaisneuvoston puheenjohtaja Helena Eskonmaa 
 

Päätösehdotus Keskustellaan asiasta. 
 

Päätös Taksiuudistuksen jälkeen on tullut paljon kysymyksiä ja keskustelua 
vammaisneuvostolle taksikyydityksen ongelmallisuudesta. Keskusteltiin 
mm. koulu-, inva- ja kelataksikyydityksien luotettavuudesta ja 
turvattomuudesta. Esitetään vieraiksi tuleville puheenjohtajille kysymys: 
Mitä Raision kaupungin hallitus ja valtuusto tekee asialle, että taksimatkat 
ovat turvallisia ja luotettavia taksimatkaa käyttäville (asiakas ei saisi jäädä 
yksin mihinkään). 


